



CONTINUING AIRWORTHINESS MANAGEMENT  
ORGANISATION  
APPROVAL CERTIFICATE

شهادة التصريح لمؤسسة ادارة  
استمرار صلاحية الطائرات

Reference:

ANTR-M/8/12.20

المرجع:

Pursuant to Air Navigation Technical Regulations (ANTR) for the time being in force and subject to the condition specified below, Civil Aviation Affairs hereby certifies:

وفقا لللائحة الفنية للملاحة الجوية المعمول بها حاليا والخاضعة للشروط المذكورة ادناه فان شئون الطيران المدني تفيد ان :

GAMA AVIATION (UK) LTD.

1<sup>ST</sup> FLOOR, 25 TEMPLER AVENUE, FARNBOROUGH  
HAMPSHIRE, GU14 6FE  
UNITED KINGDOM

UNIT C KENDAL HOUSE, VICTORIA WAY  
BURGESS HILL  
UNITED KINGDOM

As a continuing airworthiness management organization in compliance with ANTR (Part-M), Subpart G approved to manage the continuing airworthiness of the aircraft listed in the attached schedule of approval.

مؤسسة مصرح لها بموجب الانظمة الفنية للملاحة الجوية ANTR (Part-M), Subpart G للقيام بادارة استمرار صلاحية الطائرات المبينة في جدول الموافقات المرفق.

CONDITIONS

- 1) This approval is limited to that specified in the scope of approval section of the approved continuing airworthiness management exposition as referred to in ANTR Part-M, Subpart G, and
- 2) This approval requires compliance with the procedures specified in the ANTR Part-M, Subpart G approved continuing airworthiness management exposition, and
- 3) This approval is valid whilst the approved continuing airworthiness management organization remains in compliance with ANTR Part-M, Subpart G or any Amendment thereto.
- 4) Subject to compliance with the forgoing conditions, this approval shall remain valid until specified date of expiry unless surrendered, superseded, suspended or revoked.

الشروط

- 1) يقتصر هذا التصريح على تلك الأعمال المحددة في الجزء المعني من كتيب الاجراءات المعتمد والتابع لمؤسسة ادارة استمرار صلاحية الطائرات وفقا لللائحة الفنية للملاحة الجوية ANTR Part-M, Subpart G ، و
- 2) يتطلب هذا التصريح التقيد بالاجراءات المبينة في كتيب الاجراءات المعتمد والتابع لمؤسسة ادارة استمرار صلاحية الطائرات ANTR Part-M, Subpart G ، و
- 3) يبقى هذا التصريح صالحاً ما دامت المؤسسة تتقيد باللائحة الفنية للملاحة الجوية ANTR Part-M, Subpart G أو بأي تعديل يطرأ عليها.
- 4) شريطة التقيد بالشروط الواردة، سوف تستمر صلاحية هذا التصريح حتى تاريخ الانتهاء المحدد لها إلا إذا تم التنازل عنه، أو إبطاله، أو تعليقه، أو إلغاؤه.

Authorised Signature



Form: ALD/AIR/F153 Issue 2 (08/10)  
ISO: ALD-OF-AIR-F153 (Rev. 0 - 14-02-11)

Date of Initial Issue : 16 August 2021

Date of Revision : 31 August 2023



**CONTINUING AIRWORTHINESS MANAGEMENT ORGANISATION**

**APPROVAL SCHEDULE**

Reference: **ANTR-M/8/12.20**

Organisation: **Gama Aviation (UK) Limited, United Kingdom**

Aircraft type/series/group	Airworthiness review authorised
Boeing 737-300	YES

This approval Schedule is limited to that specified in the scope of approval contained in ANTR Part-M, Subpart G approved Bahrain CAA Continuing Airworthiness Management Exposition (CAME) Supplement section:

CAME Reference: **Bahrain CAA CAME Supplement Part 12**

**Authorised Signature**



Date of Original Issue : 16 August 2021

Date of This Issue : 31 August 2023

Date of Expiry : 31 August 2024